
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów Wiejskich  
i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
Nr 6/2024 w dniu 29 lipca 2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,15 zakończono o godz. 17,15 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Przewodnicząca Komisji nie wybrano 

 2. 
  

Łucja Wicher                              
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Krzysztof Konowalski                                            
 

obecny 

6. Jerzy Springer  
 

obecny 

      7. Anna Twardowska      
 

                         obecna 
 

     8. Izabela Dembska                          obecna 

      9. Grzegorz Bałdyga                         obecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Małgorzata Klessa – Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Roln . i Leśn. 
2. Małgorzata Jessa – Kierownik Wydziału Rozwoju, Inwest. i Transp.Publiczn.  
3.  Ewa Szczepaniak – Skarbnik Powiatu 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1.Informacja o działalności nadzorów wodnych w Pow. Wągrow. za 2023 rok   
1.1. Omówienie proponowanej zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 
1.2. Omówienie proponowanych zmian w uchwale budżetowej na 2024r. 

oraz proponowanej uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej na lata 2024-2040. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji: 
 5 głosów – za przyjęciem 
 3 głosy – wstrzymujące się     (nieobecni na posiedzeniu wyjazdowym). 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

  brak 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Ad. 1.1. Pani Małgorzata Klessa – poinformowała, że okres rocznego 
sprawozdania z działalności nadzorów wodnych obejmuje okres od 01.07.  do 30.06. 
każdego roku i przedłożyła za ten okres informacje o wykonanych pracach z podziałem 
na poszczególne gminy. Uprzedziła,  że w najbliższej sesji będzie uczestniczył 
Dyrektor Regionalnego Zarządu  Gospodarki Wodnej w Poznaniu -Wody Polskie Pan 
Artur Grześkowiak, który ma wyjaśnić odstąpienie od planowanej wcześniej  inwestycji 
dotyczącej budowy zbiornika retencyjnego na Strudze Gołanieckiej. 
Wszystkie przedłożone informacje została przyjęte bez zastrzeżeń. 

Ad.1 2.  Pani Beata Jessa – wyjaśniła, że zmiana podyktowana jest obniżeniem 
stawek wielkości dotacji celowej przeznaczonej na zadanie pn. „Wzmocnienie 
wojewódzkich kolejowych przewozów pasażerskich ….- dofinansowanie Poznańskiej 
Kolei Metropolitarnej – co zostało przyjęte bez zastrzeżeń. 

Ad.1.3. Pani Ewa Szczerpaniak -  Skarbnik Powiatu przedstawiła proponowane 
zmiany do uchwały budżetowej, omawiając zaplanowane zmiany w dochodach 
powiatu w 2024 roku oraz ich strukturę a także wydatki. Przedłożyła również wieloletnią 
prognozę finansową na lata 2024 – 2040. Sposób wyliczenia tej prognozy wydał się 
radnym skomplikowany i niezrozumiały dlatego z pełnym zaufaniem do Pani Skarbnik, 
cały omawiany materiał został przez komisję przyjęty jednogłośnie. 

 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
5.1. Zapytania - brak 
5.2   Opinie- brak 
5.3  Stanowiska - brak 
5.4  Wnioski - brak 
 

  
 Protokołowała :                                                   Przewodnicząca/y  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         /……………….. /                                                     / ……………………….. / 
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